
Styremøtereferat NØST  
I Fjellregionens ridehall 17.08.2022 

Fremmøtt: Heidi Skybak, Liv Kristin Dybsand, Elin G. Gransletten, Mella Bøe, 
Hanna S. Ingebrigtsen(teams) og Maria Flottorp. 
Meldt frafall: André Nordhagen

 
  
Diskusjonssaker 
35-2022: Oppsummering klubbutvikling/rapport fra klubbveileder.
-Gikk igjennom rapporten. Oppsummering hva som er bra, hva vi må jobbe med videre.
-2 ungdomsrepresentanter, Hanna og Mella.
-Lage ny spørreundersøkelse som sendes ut til medlemmer om handlingsplanen, anonym.

36-2022: Trenere/styret: oppdatere politiattest, skriftlig avtale med trenere, oppfordre til å 
ta nifs ‘trenerattest’(minimum klubbtrenerne)
-Hente inn politiattester til aktuelle, digital.
-André følger opp mail med nye medlemmer, samt skriftlige avtaler med trenere(har en mal).
-Elin sender mld. til de det gjelder.

37-2022: Oppsummering fra terminlistemøte/stevnedatoer 2023
-10.-11.06 D-stevne, dressur lørdag grunnet dommer. Comeback-cup LC.
-23.-24.10 Lørdagen krasjer med mandelpotetfestivalen. Flytte dressuren til 30.?
-Klubbstevne i 25.-26.03

38-2022: Jul i hallen neste uke
-Onsdag 30.november.
-Speaker; Maria Flottorp, Elin Grindvoll Gransletten.
-UB tar alt av kiosk.
-Sprang OK (Agnes, Birgitte, Guri, Tonje B m/hund)
-Speilridning OK (Mella, Stella, Agnes, Oda)
-Dressur med Ingvill OK
-Lage en chatgruppe med alle de som skal være med i forhold til info.
-Nisse????
-Godteposer fra Spar.
-Barneridning (Tonje B, Birgitte, Guri)
-Bruker mandagen som generalprøve.

39-2022: Treninger/aktiviteter 2023



-Marianne-treninger OK
-Ingeborg-treninger OK
-Kristine-treninger OK
-Lübbe-treninger, skal ha bindende påmelding veldig langt fram i tid. Vanskelig å fylle opp.
-Ingrid Ølstad, kan komme, har spurt om dato, venter på svar.
-Hanne Brænden Fet, ønsker å komme, avventer for å høre hvordan det blir med Ingrid Ølstad.
-Stine-treninger, sprang, Mella venter på svar ang dato.
-Eline GG og Liv Kristin kan ha sprangtimer.
-Booke inn Tyra på sprang.
-Ungdomsrepresentanter/aktivitetsgruppe, løshopping, miljøtrening. Må finne en rutine på det.
-Sette opp en feltrittstrening på slutten av juli i forhold til å bli ferdig med feltrittsbanen.

40-2022: Se på prisliste for hallen sammen- endringer?
-Gjøre det tydeligere hva som er pris på oppstalling under arrangementer og stevner. 
-Arrangør tar i mot betaling.

41-2022: Se på dato for årsmøte? Ny møteplan for 2023
-Møte med Unni Sørtømme ang Shetlandsponnigames, teamsmøte på et styremøte?
-Stevnegruppa møter på Tynset 19.01, kl. 17.00.
-Årsmøte, høre med André om når regnskapet er ferdig, midt i mars?
-Neste styremøte, onsdag 04.01, avtaler senere møter på det møtet.

42-2022: Annet
-Ønsker webinar om equipe og NRYF-stevne.
-Må delegere ansvarsoppgaver bedre innad i styret.
-Limelight tidtaking, billigst.
-Har søkt sparebankstiftelsen og Gjeldstensstipend.


